



IMPERIAL TREASURE

FINE TEOCHEW CUISINE

御宝阁潮州酒家

# 功夫茶单

---

KONG FU TEA MENU

每位  
Per Person

## 红茶

### Black Tea

## 古树红茶

Ancient Tree Black Tea

¥28

- 汤色金黄透亮。茶中带甘，甘里透香，蜜果香气。
- Golden in colour. Sweet taste and aromatic fragrance with hints of fruits and honey.

## 乌龙茶

### Oolong Tea

## 大红袍

Da Hong Pao

¥58

- 茶汤红黄清澈，兰花香绵延不绝。
- Bright orange in colour. Unique orchid fragrance with a long-lasting sweet aftertaste.

## 乌岽单丛

Wu Dong Mountain Oolong Dan Cong Tea

¥48

- 橙黄汤色。独特天然花香，滋味浓醇鲜爽，回甘的滋味。
- Orange in colour. Honey and floral aroma, delicate taste, sweet aftertaste.

## 蜜兰香单丛

Mi Lan Xiang Oolong Dan Cong Tea

¥38

- 浓郁花果香，滋味甘泽，喉韵绵长，香气馥郁持久。
- Full bodied. Rich long-lasting floral aroma and mellow taste. Fruity sweet, with notes of tropical fruits.

## 安溪铁观音王

Anxi Tie Guan Yin Tea

¥38

- 茶汤如琥珀色金黄，兼备淡雅花香与顺滑口感。
- Golden yellow like amber. Delightful floral fragrance & with sharp sweet taste.

## 熟铁观音

Aged Tie Guan Yin Tea

¥22

- 茶汤金黄绿色。清香雅韵，舌尖略带微甜。
- Alluring yellow-green colour. Medium-bodied. Refreshing & light with a flowery aroma.

普通茶（铁观音、普洱、香片等）每位收取18元茶位费，按壶上，以上另加10%服务费。

Tieguanyin, Pu'er, Jasmine tea are subject to ¥18

Tea charge per person, served with pot, subject to 10% service charge.



每位  
Per Person

## 绿茶

### Green Tea

## 龙井

Longjing Tea

¥38

- 明亮碧绿色茶汤。清新持久的香气，回甘悠长。
- Bright green in colour. Refreshing taste with a fresh and mellow fragrance.

## 普洱

### Pu'er Tea

## 古树生普

Ancient Tree Pu'er Tea

¥68

- 茶香浓郁，入口甘香，回味沁甜。
- Strong fragrance with initial bitter flavour burst & sweet aftertaste.

## 柑普

Citrus Pu'er Tea

¥38

- 果香馥郁，滋味醇滑浓厚，柑香浓郁。
- Green tangerine citrus flavour with mellow & rich taste of Pu'er tea.

## 陈年熟普

Aged Pu'er Tea

¥28

- 发酵的茶叶带来愉悦的香气，口感柔和香醇。
- Fermented tea with pleasant aroma, with mellow & smooth taste.

## 花茶

### Floral Tea

## 雪菊

Snow Chrysanthemum

¥28

- 深琥珀色。淡雅的菊花香，蜂蜜焦糖味和回甘的清韵。
- Dark red amber. Pleasant chrysanthemum smell with notes of honey-caramel flavour.

普通茶（铁观音、普洱、香片等）每位收取18元茶位费，  
按壶上，以上另加10%服务费。

Tieguanyin, Pu'er, Jasmine tea are subject to ¥18

Tea charge per person, served with pot, subject to 10% service charge.

